
RADA MIASTA i GMINY

w Pilicy

Protokół Nr XL/2021
z przebiegu obrad Sesji Rady Miasta i Gminyw Pilicy

odbytej w dniu 29 grudnia 2021 r.

Przewodniczący obrad sesji - Przewodnicząca Rady Miasta i Gminyw Pilicy - Pani Barbara Przybylik.
Protokolant - insp. ds. obsługi Rady Miasta i Gminyw Pilicy - Iwona Kazior.
Miejsce odbycia sesji - Miejsko-Gminna Biblioteka Publiczna w Pilicy.
W obradach sesji, które rozpoczęłysię o godz.15* udział wzięło 15 radnych na ogólny stan Rady
wynoszący 15 osób.
Ponadto w posiedzeniu Rady uczestniczyli:
- Burmistrz Miasta i Gminy- Pan Artur Janosik,
- Sekretarz Miasta i Gminy - Pani Joanna Ślusarczyk,
- Skarbnik Miasta i Gminy - Pani Małgorzata Flak,
- p.o. Dyrektora Zakładu Usług Wodnych i KomunalnychwPilicy - Pani Katarzyna Słowik,
- sołtysi,
- mieszaniec Pilicy.

Ad.1.
Obrady sesji otworzyła Przewodnicząca Rady Miasta i Gminy- Pani Barbara Przybylik. Pani
Przewodnicząca powitała zebranych i na podstawie listy obecności radnych stwierdziła prawomocność
obrad.
Następnie przedstawiła niżej podany porządek obrad sesji.
1. Otwarcie obrad sesji.
2. Przyjęcie protokołu z przebiegu obrad poprzedniejsesji.
3. Podjęcie uchwał w sprawach:
a) przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminyPilica
oraz przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu,
b) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów AlkoholowychiPrzeciwdziałania Narkomanii na rok 2022,
c) zmian w budżecie gminy na 2021 rok,
d) pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych
niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunałnymiw roku 2022,
e) ustalenia stawek jednostkowych dotacji przedmiotowych dla Zakładu Usług Wodnych i Komunalnych
na rok 2022,
f) uchwalenia budżetu gminyna rok 2022,
g) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2026.
4. Wolne wnioski.
5. Zamknięcie obrad sesji.
Radni nie zgłosili żadnych wnioskówdo porządku obrad sesji.



Ad 2.
Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy przyjęcia protokołu z przebiegu obrad poprzedniej sesji - tj.
protokołu Nr XXXIX/2021 z dnia 14.12.2021r.
Nadmieniła, że protokół był dostępny do wglądu w Urzędzie Miasta i Gminy pokoju nr 24 oraz na stronie
BIP Urzędu Miasta i Gminy.
Radni nie zgłosili żadnych uwag do protokołu.
Pani Przewodnicząca poddała przyjęcie protokołu pod głosowanie.
Protokół został przyjęty jednogłośnie - 15 radnych głosowało za.

Ad 3a.
Następnie Pani Przewodnicząca podjęła sprawę przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wodyiodprowadzania ścieków na terenie gminyPilica oraz przekazania go do zaopiniowania organowi
regulacyjnemu. Nadmieniała, że projekty uchwał, będące przedmiotem obrad sesji, zostały szczegółowo
omówione na wspólnym posiedzeniu Komisji.
Projekt uchwały w ww. sprawie przedstawiła Pani Katarzyna Słowik p.o. Dyrektora Zakładu Usług
Wodnych i Komunalnych w Pilicy.
Wyjaśniła, że przedsiębiorstwo wodociągowo-kanalizacyjne przygotowało, przekazany radnym projekt
Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy, stanowiący załącznik do
niniejszego protokołu, a zadaniem Rady Gminyjest podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu
Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy oraz przekazania go do
zaopiniowania organowi regulacyjnemu. Poinformowała, że dalszym etapem, po uzyskaniu opinii organu
regulacyjnego, czyli Dyrektora Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Warszawie Państwowego
Gospodarstwa Wodnego Wody Polskie będzie uchwalenie Regulaminu, który będzie aktem prawa
miejscowego.
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag.
Wiceprzewodniczący Rady - Pan Wojciech Gamrot odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia projektu
Regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie gminy Pilica oraz przekazania go do
zaopiniowania organowi regulacyjnemu.
Pani Przewodnicząca, po przypomnieniu sposobu głosowania, poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie odbyłosię poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej kratki przy
swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań.
15 radnych na 15 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez podniesienie ręki). Pani
Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań, stanowiącego załącznik
do niniejszego protokołu - 15 radnych postawiło znakx w kratce pod wyrazem "tak", nikt nie postawił
znaku x pod wyrazem "nie" ani pod wyrazem "wstrzymuję się".
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania
wodyi odprowadzania ścieków na terenie gminyPilica oraz przekazania go do zaopiniowania organowi
regulacyjnemu została podjęta jednogłośnie. Jest to Uchwała Nr XL/239/2021.

Ad 3b.

W dalszej części posiedzenia Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie projektu uchwały w
sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowychi



Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022.
Projekt uchwały w tej sprawie omówiła Pani Sekretarz Miasta i Gminy.
Pani Sekretarz wyjaśniła, że przyjęcie Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów
Alkoholowychi Przeciwdziałania Narkomanii należy do kompetencji Rady Gminy. Zaznaczyła, że działania

objęte Programem są kontynuacją działań, które były prowadzone przez ostatnie kilka lat w mieście i

gminie Pilica. Poinformowała, między innymi, o realizacji Programu- przez kogo będzie realizowany.
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag.
Wiceprzewodniczący Rady- Pan Wojciech Gamrot odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia
Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowychi Przeciwdziałania
Narkomanii na rok 2022.
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej kratki przy
swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań.
15 radnych na 15 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez podniesienie ręki). Pani

Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań, stanowiącego załącznik
do niniejszego protokołu - 15 radnych postawiło znak x w kratce pod wyrazem "tak", nikt nie postawił
znaku x pod wyrazem "nie" ani pod wyrazem "wstrzymuję się”.
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktykii
Rozwiązywania Problemów Alkoholowychi Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2022 została podjęta
jednogłośnie. Uchwała oznaczona jest Nr XL/240/2021.

Ad 3c.

Realizując porządek obrad sesji Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy zmian w budżecie gminy na

2021 rok.

Propozycję zmian w budżecie gminy omówiła Pani Małgorzata Flak - Skarbnik Miasta i Gminy - według
projektu załączonego do niniejszego protokołu.
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do przedłożonego projektu uchwały.
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok pod
głosowanie.
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej kratki przy
swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań.
15 radnych na 15 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez podniesienie ręki). Pani

Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań, stanowiącego załącznik
do niniejszego protokołu - 15 radnych postawiło znak x w kratce pod wyrazem "tak", nikt nie postawił
znaku x pod wyrazem "nie" ani pod wyrazem "wstrzymuję się".
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2021 rok została
podjęta jednogłośnie. Jest to Uchwała oznaczona Nr XL/241/2021.

Ad 3d.

Następnie Pani Przewodnicząca poprosiła o przedstawienie projektu uchwały w sprawie pokrycia części

kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymiw roku 2022.



Projekt uchwały omówiła Pani Małgorzata Flak - Skarbnik Miasta i Gminy. Pani Skarbnik wyjaśniła, że

ponieważ środki pochodzącez opłat za gospodarowanie odpadami komunalnymi są niewystarczające na

pokrycie kosztów funkcjonowania systemu gospodarowania odpadami komunalnymi, istnieje potrzeba
podjęcia przez Radę decyzji o pokryciu części kosztów z dochodów własnych gminy.
Wiceprzewodniczący Rady - Pan Wojciech Gamrot odczytał projekt uchwały w sprawie pokrycia części

kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów własnych niepochodzących z pobranej
opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymiw roku 2022.
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie.
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej kratki przy
swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań.
15 radnych na 15 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez podniesienie ręki). Pani

Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań, stanowiącego załącznik
do niniejszego protokołu - 15 radnych postawiło znak x w kratce pod wyrazem "tak", nikt nie postawił
znaku x pod wyrazem "nie" ani pod wyrazem "wstrzymuję się".
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania
odpadami komunalnymiz dochodów własnych niepochodzących z pobranej opłaty za gospodarowanie
odpadami komunalnymiw roku 2022 została podjęta
jednogłośnie. Uchwała oznaczona jest Nr XL/242/2021.

Ad 3e.
W dalszej kolejności Pani Przewodnicząca podjęła sprawę ustalenia stawek jednostkowych dotacji
przedmiotowych dla Zakładu Usług Wodnych i Komunalnych na rok 2022.
Projekt uchwały w powyższej sprawie omówiła Pani Małgorzata Flak - Skarbnik Miasta i Gminy.

Wyjaśniła, że ustawao finansach publicznych daje Radzie Gminy możliwość udzielania dotacji
przedmiotowych dla samorządowych zakładów budżetowych, kalkulowanych wg stawek jednostkowych.
Zaznaczyła, że kwoty i zakres dotacji Rada ustala w uchwale budżetowej. Poinformowała, że proponuje
się ustalić stawki jednostkowe dotacji przedmiotowych dla Zakładu Usług Wodnych i Komunalnych na rok

2022, określone w załączniku do przekazanego radnym projektu uchwały.
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag.
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji
przedmiotowych dla Zakładu Usług Wodnych i Komunalnych na rok 2022 pod głosowanie.
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej kratki przy
swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań.
15 radnych na 15 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez podniesienie ręki). Pani

Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań, stanowiącego załącznik
do niniejszego protokołu - 15 radnych postawiło znak x w kratce pod wyrazem "tak", nikt nie postawił
znaku x pod wyrazem "nie" ani pod wyrazem "wstrzymuję się".
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie ustalenia stawek jednostkowych dotacji
przedmiotowych dla Zakładu Usług Wodnych i Komunalnych na rok 2022 została podjęta jednogłośnie.
Jest to Uchwała oznaczona Nr XL/243/2021.



Ad 3f.

Zgodnie z porządkiem obrad sesji Pani Przewodnicząca przystąpiła do sprawy uchwalenia budżetu gminy
na rok 2022.
Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego - Pan Jacek Miklas odczytał opinię Regionalnej
Izby Obrachunkowej w Katowicach o przedłożonym przez Burmistrza projekcie uchwały budżetowejna
2022 rok wraz z uzasadnieniem, wyrażoną uchwałą VII Składu Orzekającego z dnia 08.12.2021 r., która
jest pozytywnaz zastrzeżeniami. Kopia uchwały RIO stanowi załącznik do niniejszego protokołu.
Pani Małgorzata Flak - Skarbnik Miasta i Gminy przedstawiła projekt uchwały budżetowej na 2022 rok,
który jest załączony do niniejszego protokołu. Zaznaczyła, że projekt uchwały uwzględnia zastrzeżenia
Regionalnej Izby Obrachunkowej.
Pan Burmistrz, między innymi, wymienił większe zadania inwestycyjne planowane na
2022r. i podkreślił udział środków zewnętrznych. Zaznaczył, że środki zaplanowane na zadania
inwestycyjne wynoszą 12.719.767 zł, a na realizację zadań w ramach funduszu sołeckiego 518.185 zł. Pan
Burmistrz zwrócił też uwagę na możliwość dokonywania zmian w budżecie gminy.
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag do projektu budżetu gminyna 2022 rok.
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2022 pod
głosowanie.
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej kratki przy
swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań.
15 radnych na 15 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez podniesienie ręki). Pani

Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań, stanowiącego załącznik
do niniejszego protokołu - 15 radnych postawiło znak x w kratce pod wyrazem "tak", nikt nie postawił
znaku x pod wyrazem "nie" ani pod wyrazem "wstrzymuję się".
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie uchwalenia budżetu gminy na rok 2022 została
podjęta jednogłośnie. Uchwała oznaczona jest Nr XL/244/2021.

Ad 3g.

Następnie Pani Przewodnicząca podjęła sprawę uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata
2022-2026.
Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Gospodarczego - Pan Jacek Miklas odczytał opinię Regionalnej
Izby Obrachunkowej w Katowicach o przedłożonym przez Burmistrza projekcie uchwały w sprawie
uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2026, wyrażoną uchwałą VII Składu

Orzekającego z dnia 08.12.2021 r. Opinia jest pozytywna z uwagami. Kopia uchwały RIO stanowi
załącznik do niniejszego protokołu.
Pani Małgorzata Flak - Skarbnik Miasta i Gminy przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia
Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2022-2026, stanowiący załącznik
do niniejszego protokołu. Podkreśliła, że projekt uchwały uwzględnia uwagi Regionalnej Izby
Obrachunkowej.
Radni nie zgłosili żadnych pytań ani uwag.
Pani Przewodnicząca poddała projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej
na lata 2022-2026 pod głosowanie.
Głosowanie odbyło się poprzez podniesienie ręki oraz poprzez zaznaczenie odpowiedniej kratki przy



swoim nazwisku na imiennym wykazie głosowań.
15 radnych na 15 obecnych głosowało za podjęciem uchwały (poprzez podniesienie ręki). Pani
Przewodnicząca przedstawiła wyniki głosowania z imiennego wykazu głosowań, stanowiącego załącznik
do niniejszego protokołu - 15 radnych postawiło znak x w kratce pod wyrazem "tak", nikt nie postawił
znaku x pod wyrazem "nie" ani pod wyrazem "wstrzymuję się".
Pani Przewodnicząca stwierdziła, że uchwała w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej
na lata 2022-2026 została podjęta jednogłośnie. Jest to Uchwała Nr XL/245/2021.

Ad 4.
W punkcie wolne wnioski zabrał głos Pan Burmistrz. Podziękował radnym za podjęcie uchwał, a w
szczególności za uchwalenie budżetu na 2022 rok. Ponadto Pan Burmistrz podziękował radnym,
sołtysom, pracownikom samorządowym, oświatowym i innym za dobrą współpracę w 2021 r. i złożył
wszystkim życzenia zdrowia i pokoju w nadchodzącym 2022r.
Również Pani Przewodnicząca Rady złożyła zebranym życzenia Noworoczne.
Innych spraw nie podjęto.

Ad 5.
W związku z wyczerpaniem porządku obrad sesji, Pani Przewodnicząca podziękowała zebranym zaudział w sesji i zamknęła obrady - godz. 16?

Załączniki:
- listy obecności radnychi sołtysów,
- projekty uchwał,
- kopie uchwałVII Składu Orzekającego RIO z dnia 08.12.2021 r.,
- imienne wykazy głosowań nad projektami uchwał,
- uchwały,
- nagranie audio-wideoz przebiegu obrad sesji.

PRZEWODNICZĄCASyBarbara Przybylik


